



澳門大學學生會

Associação de Estudantes da Universidade de
Macau

University of Macau Students' Union

澳門大學學生會

第 1/2025 號會員大會主席團通告

成立澳門大學學生會合成生物學及人類實踐學會之公開諮詢

會員大會主席團根據第 3/2024 號內部規章《附屬組織一般制度》第三十一條第四款之規定，作出本通告。

1. 就向本會申請成立「澳門大學學生會合成生物學及人類實踐學會」一事向所有會員公開諮詢。
2. 有關附屬組織的章程及成立摘要連同本通告一同張貼於本會公告欄。所有會員可於張貼之日起七天之內就上述事宜以書面形式向主席提出異議。若諮詢期內沒有任何異議，則理事會將於緊隨的會議上討論，討論後將安排於緊隨的常務委員會會議審議。
3. 如有任何查詢，請致電 8822 4599 或電郵至 presidium@umsu.org.mo。

特此通告。

澳門大學學生會會員大會主席團
主席

何培儀
二零二五年四月十四日



澳門大學學生會

Associação de Estudantes da Universidade de
Macau

University of Macau Students' Union

University of Macau Students' Union

Notice of the Presidium of the General Assembly No. 1/2025

**The Consultation of Synthetic Biology and Human Practice
Association of University of Macau Students' Union**

According to the 4th Paragraph of Article 31 of the Internal Regulations no. 3/2024, the President of the General Assembly made this announcement.

1. The Presidium of General Assembly is now having public consultation to all members about the application for the Synthetic Biology and Human Practice Association of University of Macau Students' Union.
2. All members can raise objection about the mentioned application to the president in a written report within a seven-day consultation period after the publication of this notice. If no objection arises within the consultation period, this application will be discussed in the next Board of Directors meeting. After that, it will be passed to the Standing Committee for further evaluation.
3. If you have any enquiries, please feel free to contact the Presidium of the General Assembly by Tel: 8822 4599 or Email: presidium@umsu.org.mo.

Thank you for your consideration.

President of the Presidium of the
General Assembly of UMSU

HOPUII

14th April, 2025